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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 
 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi,15 aprilie  2015, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

 
 

 Lucrările şedinţei încep la ora 11
00

 în prezenţa a 14 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.874 din 14 aprilie 2015 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 15 aprilie 2015, ora 11
00

, care are loc în sala 

de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

1. Cartojan Dan Liviu 

2. Truică Liliana 

3. Gâdea Gheorghe 

4. Preda Petronela Daniela 

5. Măroiu Marian 

6. Spoială Slav Gheorghe 

7. Gărgărea Dumitru 

8. Dinu Ionel 

9. Badea Ionuţ 

10. Oprişan Gigi 

11. Vladu Alexandru 

12. Velicu Florian 

13. Ilie Clement 

14. Popazu Liviu 

 

Absenţi: 

1. Dinu Cristina Elena 

2. Pârlea Victor Constantin 

3. Ciobanu George Daniel 

4. Cepraga Cornel Sorin 

5. Ciulacu Mirela 

6. Cioacă Ionuţ 

7. Bălănean Viorel  

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Vladu Alexandru, ales prin H.C.L. nr.102 din 26  

februarie 2015. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Bună ziua tuturor! O şedinţă de îndată. 

Domnule secretar, vă rog. 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 14 consilieri, şedinţa este constituită 

legal, putem începe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Avem un singur punct la ordinea de zi cu 

privire la aprobarea suplimentării bugetului local  de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 şi a 

listei de investiţii aferente. Supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi ordinea de zi a fost aprobată.  
 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 şi a Listei de investiţii aferente 
 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Să trecem direct la discuţii ! Vă rog, domnule 

primar. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba de cel de-al doilea proiect care a fost 

aprobat săptămâna trecută la Ministerul Dezvoltării. A fost înaintat de către Autoritatea 

de Management din cadrul A.D.R. – Sud Muntenia. Discutam şi acum o săptămână, 

rămăseseră neaprobate la vremea respectivă încă 4 blocuri tot din zona Policlinică. 

Procentul de cofinanţare al municipalităţii este de 40%, 60% Uniunea Europeană. Din cei 

40%, 20% vor fi suportaţi de cetăţenii din acele blocuri în timp de 6-7 ani. Metodologia o 

vom aproba tot în Consiliul Local vis-a-vis de plata acestor sume de către locatarii acelor 

blocuri. Ne pare rău că din proiectul şi eu ştiu, documentaţia care a fost înaintată de 16 

blocuri nu au fost aprobate decât 9 blocuri. Celelalte 7 urmează să le prelucrăm şi să le 

depunem pe exerciţiul financiar 2014 -2020. Deci, ele nu sunt pierdute, nu se vor opri, 

numai că în această ultimă lansare de proiecte şi avizare pe exerciţiul financiar 2007-

2013, atât s-au putut aproba. 

Eu zic că vom finaliza, fiind vorba de două contracte, două proiecte, vor fi două 

licitaţii. Eu zic că şi firmele care vor câştiga aceste licitaţii, una 5 blocuri şi una 4 blocuri, 

vor avea şi capacitatea financiară şi dotarea necesară ca aceste blocuri să fie finalizate în 

maxim 8 luni. Atât este contractul şi proiectul. Până la sfârşitul anului, ele trebuie 

finalizate şi cererile de rambursare depuse pentru că tot ce nu se depune până la sfârşitul 

anului şi nu se încasează până la 31 martie se pierd toate sumele de la Uniunea 

Europeană. Noi trebuie să, de aceea am şi cerut de îndată, noi trebuie să finalizăm foarte 

repede procedurile de licitaţie ca cel mai târziu în vara acestui an să demarăm lucrările şi 

să anvelopăm cele 9 blocuri prin cele două proiecte pe care le avem. Pentru ca 

septembrie-octombrie să depunem cerere de finanţare, iar până la sfârşitul anului să şi 

primim banii de la Uniunea Europeană 

Domnul consilier Dinu Ionel: Finanţarea e aprobată? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Tot. E semnat contractul, e semnat tot. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Am şi eu o întrebare la dvs. ca şi executiv: mă 

interesează numărul de apartamente ca şi durată de execuţie. Aţi spus că până la 

jumătatea anului viitor sunt gata şi m-ar interesa ca un concept general aşa: ce înseamnă 

anveloparea unui apartament? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ca apartamente, nu ştiu exact pe aceste 9, dar cele 

16 blocuri totalizau 517 apartamente sau 507 apartamente. În ce constă anveloparea? 



 3 

Înseamnă izolare termică a blocului în întregime, deci exterior, acoperiş, subsol, inclusiv 

tot ce înseamnă ferestre, uşi şi căi de acces, casa scării, uşa de la intrare. Tot ce înseamnă 

exterior. Ce aţi văzut şi dvs. prin Bucureşti că au făcut ceilalţi, se vor face şi în aceste 

proiecte. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Mulţumesc mult de tot! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Înainte de a trece la vot, vreau să vă spun că 

totuşi suntem pe proiectele din 2007-2013, pe programul 2007-2013. Probabil că este 

ultimul proiect pe care l-am prins şi noi municipiul, Primăria municipiului Giurgiu şi cred 

că avem 6 proiecte prinse pe restul de bani din 2007-2013.  

Acum, haideţi să trecem la vot! Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

Mulţumesc! O zi bună vă doresc! 

 

Şedinţa se încheie la ora 11
07

. 

 

 

 

 P R E Ş E D I N T E, 

 

                 Vladu Alexandru                  SECRETAR, 
 

              Roşu Petre                 ÎNTOCMIT, 

 

                                 Stanciu Violeta 

 

 

 

 

 

 

 


